
Nowy dyrektor szkoły
W ciągu 20 lat pełnienia funkcji dyrektora szkoły, a wcześniej 10 lat wicedyrektora, dała
się poznać jako osoba niezwykle kompetentna, która nie bała się nowych wyzwań. Miała
olbrzymi wpływ na rozwój szkoły.

Dobra współpraca z pracownikami szkoły przełożyła się na osiąganie przez uczniów najlepszych
wyników w nauce w mieście.

Nowemu dyrektorowi życzymy powodzenia w nowej roli, a odchodzącemu szczęścia i spełniania się
w życiu prywatnym!


